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Bennebroek, 18 januari 2019 

Geachte Burgemeester en Wethouders, 

De fractie GroenLinks heeft een aantal vragen over de luchtkwaliteit in de gemeente Bloemendaal. 

Bloemendaal is een groene gemeente, maar ligt tegelijkertijd dicht bij de grootste luchthaven van 

Nederland, en in de andere windrichting staan de ovens van Tata steel, met de op een na hoogste 

CO2 uitstoot van Nederland. Op de lijst (2017) van grootste vervuilers van Nederland hebben we dan 

ook nog Nuon Power in Velsen (nr 7 op de lijst) en in IJmond (nr 14), en de Nuon centrale aan de 

Hemweg (nr 5). Van Tata is bekent dat er in elk geval rond Wijk aan Zee veel overlast wordt ervaren 

door grafietregens, stank en andere overlast en verontreiniging. Echter, ook uit Bloemendaal-Noord 

krijgen wij signalen over grafietneerslag! 

Uit luchtverontreinigingskaartjes krijgen we de indruk dat - ondanks veelvuldige westenwind - er ook 

in onze kustgemeenten te veel verontreiniging is. Zie bij  

https://www.longfonds.nl/gezondelucht  of  

https://www.rivm.nl/innovatie-milieumonitoring/regionale-gcn-kaarten/luchtkwaliteit-in-noord-

holland of https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/hoe-komt-het-dat-de-luchtkwaliteit-in-

nederland-zorgwekkend-is-~ba964e75/  

Er wordt nog onderzoek gedaan naar wat de gevolgen van uitstoot van Tata zijn op de 

volksgezondheid in Wijk aan Zee. Daarop vooruitlopend wil GroenLinks graag weten in hoeverre de 

uitstoot van deze grote verontreinigende bedrijven in de regio van invloed is op de luchtkwaliteit van 

Bloemendaal en of dit invloed heeft op de inwoners van de gemeente Bloemendaal, en hoe de 

verhoudingen CO2, fijnstof en stikstof zijn in vergelijking met andere gemeenten.  

1. Zijn er eerder metingen gedaan van de luchtkwaliteit (fijnstof, stikstof, andere verontreiniging..?) 

in de gemeente Bloemendaal? 

2. Zo ja, wat zijn daarvan de resultaten? Zo nee, waarom niet? 

3. Zijn er metingen gedaan in de omliggende gemeenten rond Bloemendaal?  

4. Zo ja, kunnen we daarvan de uitkomsten inzien? 

5. Is het college bereid de luchtkwaliteit ( en andere vervuiling zoals grafietregens) te meten en wat is 

hiervoor nodig? 

6. In hoeverre oefent het college druk uit op de MRA, de Provincie en/of de Rijksoverheid om de 

verontreiningsbronnen aan te pakken? 

 

Graag vernemen wij de antwoorden van u, 

Met vriendelijke groet, 

Shirley van Vliet 
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